
Zápisnica č. 5/2023 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 22.11. 2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Zahájenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva a odborných komisií OPK, kontrola   

     plnenia úloh 

3. Prerokovanie plánu činnosti a predpoklad rozpočtu jednotlivých komisií na rok    

    2024  

4. Diskusia a rôzne 

5. Záver 

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda OPK Čadca JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií,  oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Jednotlivý predsedovia komisií oboznámili prítomných s doterajšou činnosťou. Predseda 

kynologickej komisie predniesol požiadavku o zvýšenie sumy na organizačné zabezpečenie 

jednotlivých skúšok poľovných psov a to na SD zo 100 € na 160 € a ostatné jednodňové skúšky 

zo 100 € na 120 €.   Predseda osvetovej komisie dal návrh, aby sa rozkladací stan, ktorý je 

v inventarizačnom zozname OPK Čadca bol prevedený na  inventarizačný zoznam  SPZ RgO  

Kysúc, z dôvodu, že im bol zapožičaný a OPK Čadca ho nevyužíva.  

Uznesenie č. 1:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 8 hlasov jednohlasne schválilo sumu na 

organizačné zabezpečenie pri SD vo výške 160 € a jednodňové skúšky poľovných psov vo výške 

120 €.    

Uznesenie č. 2:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 8 hlasov jednohlasne schválilo prevedenie 

majetku a to rozkladací stav do majetku SPZ RgO Kysúc.     

Preberací protokol a prevedenie majetku zabezpečí vedúca kancelárie.  

Predseda streleckej komisie dal návrh, aby pre nových streleckých rozhodcov, ktorí sa zúčastnia 

v roku 2024 skúšok bol preplatený vo výške 50 %  poplatok za vykonanie skúšky na streleckého 

rozhodcu.   

Uznesenie č. 3:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 8 hlasov jednohlasne schválilo preplatenie 

50 % z poplatku za vykonanie skúšok na streleckého rozhodcu.      

 

K bodu 3/ 

Osvetová komisia- predseda Ing. Franek   

Predseda osvetovej komisie informoval o príprave plesu, ktorý sa bude konať 10.02.2024 v DK 

Čadca. Uviedol, že treba doladiť program na ples. Počet vstupeniek na ples bude 156. Cena  

vstupenky bude určená v decembri po vyúčtovaní jednotlivých položiek.  



Kynologická komisia: predseda Silvester Pastva 

Predstavil plán činnosti kynologickej komisie na rok 2024. Vyhodnotil činnosť komisie za rok 

2023 ako veľmi úspešný.  

Strelecká komisia : predseda JUDr. Tomáš Kristek 

Prestavil plán činnosti streleckej komisie na rok 2024. Komisia plánuje 2 strelecké súťaže, KS 

v dvoch termínoch.  

Poľovnícka komisia: predseda Ladislav Chreno 

Potvrdil, že CHPT 2024 sa bude konať v DK Stará Bystrica a do konca roka 2024 bude stanovený 

termín konania.  

K bodu 5/ 

 

Predseda OPK Čadca v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie. Termín posledného zasadania predstavenstva v roku 2023 bude 20.12.2023. 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Silvia Štrbová   

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


